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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT
發展項目的住宅物業的樓面平面圖
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AS-IS PART PLAN OF 21/F
21樓現狀部分平面圖

Note:
Alteration works have been made to Flat A on 21/F, and such 
alteration works are exempted works under the Buildings Ordinance 
(Cap. 123). The as-is part plan of 21st floor plan on this page shows 
the approximate location of the alteration. Details of the relevant 
alteration are as follows:
1. 	 Removal of partition wall

備註：
21樓的A單位已被作出改動工程，該改動工程屬於《建築物條
例》(第123章)下的豁免工程。本頁的21樓現狀部分平面圖顯示改
動的大約位置。有關改動的細節如下：
1. 	 移除間隔牆
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FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

ROOF
天台

AS-IS PART PLAN OF ROOF
天台現狀部分平面圖
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Note:
Alteration works have been made to the roof (forming part of Flat A 
on 21/F), and such alteration works are exempted works under the 
Buildings Ordinance (Cap. 123). The as-is part plan of roof on this 
page shows the approximate location of the alteration. Details of the 
relevant alteration are as follows:
1. 	 Addition of Metal gate

備註：
天台(構成21樓的A單位的一部分)已被作出改動工程，該改動工
程屬於《建築物條例》(第123章)下的豁免工程。本頁的天台現狀
部分平面圖顯示改動的大約位置。有關改動的細節如下：
1. 	 增加金屬門


